

2015 TIFI Members Meeting was held at Cosmos Hotel Taipei on December 18, gathering over 250 members from around Taiwan. The invited guests were from the government, industry, and academia, including MOI vocational group section chief Lin, Kaohsiung Economic Development Bureau director Suan, TAITRA vice director-in-chief Chen and director Lu, vice general manager Wang of China Steel Corp., MIRDC director Lin, National Kangshan Agricultural & Industrial Vocational Senior High School principal Chen, Tunghai University E. Asia Department professor Chou, and TFTA supervisor Wang. The event with many guests in attendance was very successful.



## 2015 TIFI Members Meeting in Taipei

"Manufacturing 4.0" & "Generation Succession" as Two Major Issues

by Tanya Shih, Fastener World

Reviewing the association affairs and fastener trade events in 2015, including the participation in Fastener Fair Stuttgart, National Industrial Fastener & Mill Supply Expo, IndoFastener, Five Regions Fastener

Association Conference, EFDA Member Convention, and Fasteners Meetaly, Chairman Anchor T. H. Chang thanked all member companies, representatives, directors and supervisors for their passion and support that have driven significant growth of the association.

Additionally, the biennial Taiwan International Fastener Show will be held at Kaohsiung Exhibition Center during April 11 and 13 in 2016. The attraction of this show is the convenience that you can take a factory tour right after your visit to the show, since the show is located in the heartland of Taiwanese fastener industry. "For the show of this year we expect to see 400 exhibiting companies in attendance taking up 1,000 booths, up 18% from the previous edition. In order to build our symbolic presence for the industry and attract more critical global buyers, there will be national pavilions for USA, Japan, South Korea, Taiwan,



## 螺丝公会(TIFI)第十七届第二次会员代表大会台北召开

带领厂商关注「生产力4.0」及「传承与接班」两大趋势议题

文 / 惠达 施淳真

台湾区螺丝工业同业公会(TIFI)第十七届第二次会员代表大会於12月18日在台北天成饭店召开,来自全台湾超过280位会员与会。列席嘉宾有政府当局包含内政部职业团体科林科长、高雄经发局孙处长、外贸协会陈副处长、吕主任等主管机关,有台湾最大的上游厂商中钢公司代表王副总经理,有学者专家如金属中心林主任、高雄冈山农工陈校长、东海大学东亚所周教授,有友会螺丝贸易协会代表王监事等「产、官、学」代表莅临致意,活动盛大且圆满顺利。

回顾2015年为台湾螺丝业奔走的各项会务及经贸拓销活动,包含筹组参加德国司徒加特、美国拉斯维加斯、印尼等螺丝展会,赴香港参加五地域螺丝协会交流大会,参与欧洲螺丝经销商协会(EFDA)会员大会及义大利全球扣件业大会等等,张土火理事长感谢有各会员厂商、会员代表及理、监事的热心支援,使公会各方面都有长足的进步。

除此,两年一届的台湾国际螺丝展将於2016年4月11~13日在高雄展览馆登场,「前店後厂」的产业特色是台湾扣件展最大的魅力,理事长表示:「本届展览计有400家厂商参加,使用1,000个摊位,比起上届规模成长18%。为创造本展的产业代表性以吸引更多关键的全球买主,设有美国、日本、韩国、海峡两岸等